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Sammanfattning styrelsemöte 6-2018 Ridklubben Norrtälje Ryttare 7 juni 2018 

Genomgång av likviditeten  

Det är tidigt i månaden, så rapporteringen är inte klar. Leila, Monica och Erika kommer ha ett separat 

möte ang. likviditeten, och göra en sammanställning inför sommaren (betalningsfritt för 

abonnemangsridningen i juni, dvs nästa abonnemangsinbetalning kommer i slutet på juli). 

Hästar 

2 C-ponnyer inköpta – Bosse och Billy.  

Bolle är såld.  

Kåre har sagt upp sin plats och flyttar i september  

Personal 

Tina Nilsson börjar 18 juni.  

I samband med att Jessica lämnar sitt uppdrag behöver vi en sammanställning av vilka arbetsuppgifter 

som görs på ekonomisidan (leverantörsreskontra, kundreskontra, fakturering och påminnelser, bokslut 

etc.), och av vem. Erika sammanställer. 

Arbetet med översikt roller och ansvar i personalgruppen fortsätter. 

Byggnation av uteboxar 

Leila och Erika fortsätter arbetet med bygglov och sökande efter entreprenörer under sommaren. 


